



## Unicorn Class Newsletter November 2023

Hello Parents!

October was a busy month, but we have to keep our foot on the gas going into November as well. We will spend most of the first 3 weeks getting ready for the Drama Play. Even though our schedule appears to be dominated by Drama practice we won't be neglecting the other work. We will continue at the usual pace in phonics and will continue to review grammar, reading, and writing. We added a new student to our class in the middle of October so please welcome our new student and his parents to our class!

### Reading

We will read three new books in November. These are a continuation of the "Little Critter" series of books we've been reading since September.

Week	
1	When I get Bigger
2	Prepare for Drama Play
3	Prepare for Drama Play
4	Just Me and My Dad"
5	Just Me and My Mom

### Phonics

We will continue to review long vowel sounds through the first few weeks of November and take a look at hard and soft g and c sounds at the end of the month.

Our schedule for Phonics is as follows:

Week	
1	58, 59, 60
2	61, 64, 65
3	66, 67, 68
4	70, 71, 72
5	77, 78, 79

### Grammar (Grammar Space Book 1 + Workbook)

In grammar we will practice subject verb agreement making questions with "do" and "does" and also do some more practice with adjectives.

Week	
1	Prepare for Drama Play

2	Prepare for Drama Play
3	Prepare for Drama Play
4	54-57 + workbook 27-28
5	58-61 + workbook 29-30

### Writing

In our writing book we will be writing sentences about things we do and do not like. We will start to prepare to write a paragraph about a friend and the things they do and do not like.

Week	
1	Prepare for Drama Play
2	Prepare for Drama Play
3	Prepare for Drama Play
4	30-31
5	32-33

### MPM Math

In MPM we will continue to work on pattern matching, spatial reasoning with rotation of shapes and counting.

Our schedule for MPM is as follows:

Week	
1	Prepare for Drama Play
2	Prepare for Drama Play
3	Prepare for Drama Play
4	E3 17-18, E4 1-4
5	E4 5-8

### Core Materials (Wonders Workshop + Anthology)

Unit 2-4 in our Wonder's book is about helping out in your community.

Week	
1	Prepare for Drama Play
2	Prepare for Drama Play
3	Prepare for Drama Play
4	Unit 2-4 Workshop
5	Unit 2-4 Workshop

### Conclusion

We will spend the first few weeks of November getting ready for our drama play in the middle of the month but will continue to stay on schedule with our other work. After the drama play, we will get right back to work on our normal schedule and start to get ready for December.

All the best,  
~Tr. Aaron



## Unicorn Class Newsletter November 2023

哈囉!家長們好!

十月是忙碌的一個月，但同時我們仍必須加緊腳步邁入十一月。前三週我們將花費大部分的時間準備好話劇表演。儘管我們的日程安排似乎以話劇練習為主，我們不會忽視其他工作。我們將繼續以平常的節奏，繼續複習文法、閱讀和寫作。在十月中旬我們班上添加了位新學生，歡迎我們的新生和他的父母來到我們班！

### 閱讀

十一月我們將讀三本新書。這些是一個我們一直以來的「小生物」系列書籍的延續九月開始讀的書。

星期	
1	When I get Bigger 當我變大時
2	Prepare for Drama Play 話劇表演的準備
3	Prepare for Drama Play 話劇表演的準備
4	Just Me and My Dad" 只有我和我爸爸
5	Just Me and My Mom 只有我和我媽媽

### 自然發音

在 11 月的前幾週我們將繼續複習長母音，月底再來看看強和弱 即 **g** 和 **c** 的一些發音。我們的自然發音課程安排如下：

星期	
1	第 58, 59, 60 頁
2	第 61, 64, 65 頁
3	第 66, 67, 68 頁
4	第 70, 71, 72 頁
5	第 77, 78, 79 頁

### 文法（文法書 1+練習冊）

在語法中，我們將練習主詞搭配助動詞“do”和“does”的問題，及進行更多形詞的練習。

星期	
1	話劇表演的準備
2	話劇表演的準備
3	話劇表演的準備

4	文法書 54-57 +練習本 27-28 頁
5	文法書 58-61 +練習本 29-30 頁

## 寫作

在我們的書寫練習的書中，我們將寫些關於我們喜歡和不喜歡事物的句子。我們也將開始準備寫一段關於朋友以及他們喜歡和不喜歡的事物的篇幅。

星 期	
1	話劇表演的準備
2	話劇表演的準備
3	話劇表演的準備
4	第 30-31 頁
	第 32-33 頁

## MPM 數學

在 MPM 中，我們將繼續專注在序列對應、透過空間形狀旋轉進行推理和計數。我們的 MPM 進度安排如下

星期	
1	話劇表演的準備
2	話劇表演的準備
3	話劇表演的準備
4	E3 17 -18 頁 E4 1 -4 頁
5	E4 5 -8 頁

## 核心教材（習作本+選集）

我們 Wonder 書中的第 2-4 單元是關於幫助我們的社區。

星期	
1	話劇表演的準備
2	話劇表演的準備
3	話劇表演的準備
4	練習本 單元 2-4
5	練習本 單元 2-4

## 結論

我們將在十一月的前幾週做好準備我們的話劇在月中上演，但還會繼續按計劃完成我們的其他工作。話劇表演結束後，我們將立即按照我們的正常時間表返回工作並開始為十二月做好準備。

一切順利，

Teacher Arron